



## ABS group closes the best year in the company's history

Last week, ABS and ABS Wind held our Annual Meeting jointly at our Miami offices. Three days of shared face-to-face work, which allowed us to evaluate the progress of our activity and business, as well as the degree of fulfillment of our business plans and objectives.

The entire Group can consider itself satisfied with the results obtained last year, in which both the industrial area and the wind power division exceeded their targets. Moreover, 2022 was the best year in the company's history, and the outlook for next year is also one of growth. Now is the time to congratulate ourselves on this.

In recent years, ABS has been making a great effort to update and adapt to new markets and the new social and economic environment. Although it is fair to recognize it, we must not be satisfied; we need to look ahead and aspire for even higher levels of success.

Among our priorities, we consider it necessary to invest more in resources to attract and retain talent, improve management, and ensure an adequate generational succession of the company.

Our commitment to our customers is a priority. We must continue to provide the best service, and we are already immersed in a plan to review and optimize processes and procedures that will be favorable to our relationships and the optimization of their production systems.

Management's effort and vision to bring together representatives from all the group's companies, brands, and departments on a global scale is decisive. Connecting the entire team allows us to get closer to the reality of all our customers through the exchange of experiences, solutions, and local and sectorial particularities; enriching each participant and contributing to the generation of a global brand that is increasingly recognized and valued.

We would like to congratulate everyone for the effort and commitment shown during the meeting, especially the Departments directly involved in its organization.



## El grupo ABS cierra el mejor año en la historia de la compañía

La semana pasada ABS y ABS Wind celebramos conjuntamente en las oficinas de Miami nuestra Reunión Anual. Tres días de trabajo presencial compartido, que nos han permitido evaluar la marcha de nuestra actividad y del negocio, así como el grado de cumplimiento de los planes y objetivos empresariales.

Todo el Grupo puede considerarse satisfecho con los resultados obtenidos este último ejercicio, en el que tanto el área industrial como la división eólica han superado sus metas. Es más, 2022 ha supuesto el mejor año en la historia de la compañía, y la perspectiva para el próximo año también es de crecimiento. Es el momento de felicitarnos por ello.

En ABS venimos realizando durante los últimos años un gran esfuerzo de actualización y adaptación a los nuevos mercados y al nuevo entorno social y económico. Si bien es justo reconocerlo, no debemos conformarnos, necesitamos mirar hacia delante y aspirar a cotas de éxito todavía más altas.

Entre nuestras prioridades, consideramos necesaria una mayor inversión en recursos que permitan captar y retener talento, la mejora de la gestión, y asegurar un adecuado relevo generacional de la compañía.

Nuestro compromiso con nuestros clientes es prioritario. Debemos seguir prestando el mejor servicio, y ya estamos inmersos en un plan de revisión y optimización de procesos y procedimientos que impactarán favorablemente en nuestra relación, y en la optimización de sus sistemas de producción.

En este sentido, el esfuerzo y la visión de la dirección al reunir a representantes de todas las compañías, marcas y departamentos del grupo a nivel global resulta determinante. La integración e interacción de todo el equipo permite que nos acerquemos a la realidad de todos nuestros clientes a través del intercambio de experiencias, soluciones, y peculiaridades locales y sectoriales, enriqueciendo a cada participante y contribuyendo a la generación de una marca global cada vez más reconocida y valorada.

Transmitimos a todos nuestra felicitación por el esfuerzo y el grado de compromiso mostrado durante el encuentro, y en especial a los Departamentos implicados directamente en su organización.